
Plánují spojení Mladkova a Svitávky cyklostezkou 

 

Již v příštím roce by se mohly výrazně pohnout přípravy na vybudování 
cyklostezky, která by propojila Boskovice přes Mladkov se Svitávkou. 
Pokračoval by tak záměr, který by zpřístupnil cyklistům bezpečnou cestu od 
Blanska až po Svitavy. 
S vytvořením potřebného projektu počítají Boskovice ve svém rozpočtu. 
„Neustále se plánuje takzvaná Svitavská stezka, od Blanska přes Ráječko, 
Rájec, Skalici, Mladkov až po hranici s Pardubickým krajem. Nás se týká 
projetí části Mladkova a podjetí krajské komunikace za pekárnou v 
Mladkově,“ říká starosta města Jaroslav Dohnálek. „Očekáváme, že budou 
k dispozici dotace z Jihomoravského kraje. Budeme spolupracovat také se 
starosty dalších dotčených obcí. V rozpočtu města máme zařazenou částku 
350 tisíc korun na projektovou dokumentaci. Abychom věděli, jaký úsek je 
pro nás klíčový, jaká bude cena díla a poté oslovíme kraj,“ dodal s tím, že 
zatímco Mladkovem projedou lidé bez potíží, nejdůležitější bude překonání 
vytížené silnice na Svitávku. 
Právě ve Svitávce pracují na záměru spojit obec cyklostezkou na Boskovice 
již dlouhodobě. „Hodně lidí jezdí do práce na kole a tak hledáme řešení. Do 
rozpočtu na rok 2020 chceme zařadit částku na projektovou dokumentaci 
našeho úseku, ale budeme jej schvalovat až později. Vytvoření cesty od 
Boskovic na Letovice by ale bylo jistě zajímavé,“ říká starosta Jaroslav 
Zoubek s tím, že městys má předběžně vytyčené i potřebné pozemky. 
„Převážně se jedná o pozemky Jihomoravského kraje, nás a něco je 
Boskovic. Ale přesně to budeme znát až po vytvoření studie, abychom 
věděli, které majitele máme oslovit,“ dodal. 
Pokud se povede projekt skutečně realizovat, umožní se tak ze strany 
Boskovic pohodlné spojení na Letovice a Pardubický kraj. „Propojení do 
Zboňku a dále na Letovice máme hotové již sedm nebo osm let,“ 
upozorňuje Zoubek. V současném projektu půjde zejména o bezpečné 
překonání krajské komunikace mezi Svitávkou a Mladkovem. „Mělo by se 
jet mimo komunikaci, jak byl dříve podjezd pod bývalou dálnicí, po levé 
straně od Mladkova. Na první pohled je to jednoduché řešení, ale teprve až 
budeme mít v rukou studii a projekt, tak můžeme jednat s majiteli 
pozemků.“ 
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